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ROTOKOŁ NR XXXII/2022 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 27 CZERWCA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Budziszewice za 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok, 

3) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice za 2021 rok, 

4) zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

6) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 

2014-2020, 

7) zmiany uchwały Nr XXIX/170/2022 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2022 roku w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na lata 2022-2025. 

6. Informacja dotycząca zakresu umorzonych zaległości oraz odroczenia terminu spłaty całości lub 

części należności albo rozłożenia płatności całości lub części należności na raty za rok 2021, 

udzielonych w trybie określonym uchwałą Nr VII/35/07 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 czerwca 

2007 roku (tj. należności do których nie ma zastosowania ordynacja podatkowa). 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXXII sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z POPRZEDNICH  SESJI 

 

Protokoły Nr XXIX/2022, Nr XXX/2022 i XXXI/2022 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołów z sesji 

Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 4 

              ROZPATRZENIE RAPORTU O STANIE GMINY BUDZISZEWICE ZA 2021 ROK 

 

Wójt – Marian Holak -  powiedział, że obowiązek przedłożenia raportu wynika z ustawy. Obecny raport 

podsumowuje 2021 rok. 

Następnie omówił przedmiotowy dokument. 

Powiedział, min. że miniony rok zakończyliśmy z nadwyżką wynoszącą 4.370.000,00zł. Dodał, że jeszcze 

do niedawna tyle wynosił cały budżet naszej gminy. 

W 2021 roku złożyliśmy szereg wniosków o dofinansowanie. 

Ogłaszaliśmy przetargi. 

Pozyskaliśmy środki w wysokości blisko 17 milionów złotych. Jest to bardzo wysoka kwota. 

Budżet co roku wzrasta. 
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Z najistotniejszych rzeczy: 

- kupiliśmy samochód ratowniczo-gaśniczy, 

- inwestowaliśmy w modernizację dróg, 

- rozbudowywaliśmy infrastrukturę kanalizacyjną. 

Dodał, że jeżeli chodzi o mankamenty to największym  jest to, że zadania które realizujemy, realizujemy 

często kosztem czasu prywatnego, tak mojego jak i pracowników. 

Na dobrą sprawę, na dzień dzisiejszy jeżeli zatrudnilibyśmy 5 osób nie byłoby to żadnym 

nieporozumieniem. Spowodowałoby to jednak konieczność zwiększenia wydatków na wynagrodzenia.  

Trudno pracuje się bez kierownika GOPS, prawnika,  osoby zajmującej się gospodarką komunalną czy 

szeroko rozumianą kulturą.  Sprawia to, że przy tej obsłudze kadrowej pracujemy na maksymalnych 

obrotach. 

 

PUNKT 5 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o opinie Komisji. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2022 roku 

opowiedzieli się za udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXII/181/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania   

stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

Załączniki do protokołu stanowi również projekt w/w uchwały. 
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2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zarówno sprawozdanie finansowe jak i 

opisowe  wszyscy Państwo otrzymali wcześniej. Dodała, że na  sprawozdanie finansowe składają się 

następujące dokumenty:  

- bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

- łączny bilans jednostek budżetowych, 

- łączny rachunek zysków i strat, 

- łączne zestawienie zmian w funduszu, 

- informacja dodatkowa; 

Następnie przypomniała, że budżet gminy na 2021 rok uchwalony został  w grudniu 2020 roku.      

W ciągu roku dwadzieścia dziewięć razy dokonywano zmian budżetu i w budżecie gminy. Dziewięć razy 

zmiany dokonywała Rada Gminy Uchwałami, dwadzieścia razy zmian dokonywał Wójt Gminy 

Zarządzeniami. 

Na koniec 2021 roku po dokonanych zmianach plan dochodów wynosił 15.895.990,12zł, a dochody w 

stosunku do tego planu wykonane zostały w kwocie 15.920.894,28zł, co stanowi 100,16% planu, w tym 

dochody bieżące wykonano w kwocie 11.472.111,93zł, co stanowi w 100,46%, a dochody majątkowe 

w kwocie  4.448.782,35zł , co stanowi 99,39%, w tym dochody ze sprzedaży majątku – w 2021 roku 

Gmina zbyła część udziału w nieruchomości gruntowej na Antolinie , a dochód z tego tytułu wynosił 

21.000,00zł. 

Jeżeli chodzi o wydatki - plan wydatków ogółem wynosił 16.077.009,12zł, wykonanie - 11.549.956,95zł, 

co stanowi 71,84% planu wydatków, z tego wydatki bieżące wykonano w kwocie 10.634.189,48zł – co 

stanowi 96,42% planu wydatków bieżących, zaś wydatki majątkowe wykonano w kwocie 915.776,47zł 

– co stanowi 18,14%planu. 

Dodała, że niskie wykonanie wydatków majątkowych wynika z faktu, iż  dla części zadań w roku 

sprawozdawczym przygotowywano głównie dokumentacje projektowe i kosztorysowe w celu złożenia 

wniosków o dofinansowanie. 

W roku 2021 pozostała nadwyżka w kwocie 4.370.937,33zł. 

Poinformowała ponadto, że w roku sprawozdawczym Gmina spłacała zaciągnięte kredyty.  

W sumie dokonano spłaty zobowiązań na łączną kwotę 314.676,00zł. 

Następnie poinformowała, że w roku 2021 Gmina realizowała zaplanowane inwestycje. Wszystkie 

ujęte są w Informacji, którą wszyscy otrzymali. 

Niemniej przypomniała, że były to między innymi: 

- wykonanie kanalizacji na ulicy Sadowej, 

- zakończono I etap Odnawialnych źródeł energii, 

- Przebudowa boiska z bieżnią wraz z budową oświetlenia, 

- Remont drogi gminnej Józefów Stary – Adamów, 

- Remont drogi Nowy Rękawiec – Nowe Mierzno, 

- Dofinansowanie do zakupu samochodu ratowniczo gaśniczego dla OSP Budziszewice wraz z 

częściowym wyposażeniem.  

Jeżeli  chodzi o mienie komunalne w sprawozdaniu również jest taka Informacja. 

Dodała, że w 2021 roku Gmina sprzedała udział w działce za kwotę 21.000,00zł oraz na stan mienia 

przeniesione zostały zakończone w roku sprawozdawczym inwestycje na łączną kwotę 1.245.308,17zł. 

Następnie powiedziała, że zarówno sprawozdania finansowe jak i opisowe przekazane zostały do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, celem zaopiniowania. Opinia jest pozytywna a wszyscy otrzymali jej 

kopie.  
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Uchwała Nr III/77/2022  Składu Orzekającego Regionalnej izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 28 

kwietnia 2022 roku w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Wójta Gminy Budziszewice z wykonania 

budżetu za 2021 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Na zakończenie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o opinie Komisji. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca 2022 roku opowiedziały 

się za przyjęciem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 

rok. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok, po czym zapytał 

kto jest za jego przyjęciem, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXII/182/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok  stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

Załączniki do protokołu stanowią również sprawozdania finansowe, sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok oraz projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

3) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice za 2021 rok, 

 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Andryszczak - przypomniała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych z 

wnioskiem o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium Wójtowi występuje do Rady Gminy Komisja 

Rewizyjna. 
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Komisja Rewizyjna Rady Gminy Budziszewice na posiedzeniu wypracowała wniosek o udzielenie 

Wójtowi absolutorium za 2021 rok. 

Wniosek ten przesłany został  do zaopiniowania Regionalnej  Izbie Obrachunkowej. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna, i wszyscy otrzymali jej kopię.  

Uchwała Nr III/132/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 

czerwca 2022 roku w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji rewizyjnej Rady Gminy Budziszewice w 

sprawie absolutorium za 2021 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej– Dorota Kowalczyk – odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice absolutorium za 2021 rok. 

Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii komisji w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że  na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 25 czerwca 2022 roku w wyniku 

głosowania członkowie Komisji poparli projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi za 

2021 rok. 

Opinia Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice, po czym zapytał kto jest za jego przyjęciem, w wyniku 

czego:  

• za przyjęciem     - 15 

• przeciw                - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXII/183/2022 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt uchwały w tej sprawie. 

 

4) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła proponowane zmiany budżetu. 
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Powiedziała min. że plan dochodów zwiększamy o kwotę 191.285,00zł. 

Otrzymaliśmy bowiem zwiększenie subwencji oświatowej, otrzymaliśmy środki na dzieci z Ukrainy, dla 

osób przyjmujących uchodźców, na projekt „Pod biało-czerwoną”, na drogę Węgrzynowice Wilanów. 

Wydatki zwiększamy o 85.020,00zł – mniej niż dochody, ponieważ zmniejszamy także przychody 

budżetu o 106.265,00zł. 

Plan przychodów po zmianach wynosił będzie 5.499.085,96zł. 

Dodała, że projekt uchwały szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii komisji w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że  na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 25 czerwca 2022 roku w wyniku 

głosowania członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinia Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022, po czym zapytał kto jest za jego przyjęciem, w wyniku czego:  

• za przyjęciem     - 15 

• przeciw                - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXII/184/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt uchwały w tej sprawie. 

 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy, zarówno 

Zarządzeniami przez Wójta jak i Uchwałą przez Radę. 

Szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w wyjaśnieniach,  które stanowią załącznik do uchwały. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii komisji w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że  na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 25 czerwca 2022 roku Komisje 

nie wniosły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Opinia Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXII/185/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

6) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 

2014-2020, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że proponuje się zaciągnięcie dwóch pożyczek 

na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2014-2020. 

Pierwsza w kwocie 562.476,00zł z przeznaczeniem na budowę pompowni wraz ze zbiornikami 

retencyjnymi wody w Budziszewicach  - II etap operacji pn. Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej poprzez budowę kanalizacji sanitarnej oraz budowę pompowni wraz ze zbiornikami 

retencyjnymi wody na terenie Gminy Budziszewice. 

Druga w wysokości 782.153,00zł z przeznaczeniem na Budowę targowiska gminnego „Mój Rynek” w 

Budziszewicach. 

Nadmieniła, że są to pożyczki na wkład unijny, które spłacimy w momencie otrzymania zwrotu 

środków. 
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Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że  na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 25 czerwca 2022 roku Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekty tych uchwał. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2014-2020 (kwota 

562.476,00zł), po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXII/186/2022 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa  na wyprzedzające 

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2014-2020 (kwota 

782.153,00zł), po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 
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7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXII/187/2022 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa  na wyprzedzające 

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

/Ogłoszono przerwę./ 

 

7) zmiany uchwały Nr XXIX/170/2022 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2022 roku w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na lata 2022-2025, 

 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury  

i Sportu - powiedziała, że  na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 25 czerwca 2022 roku członkowie 

Komisji poparli projekt tej uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIX/170/2022 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii  na lata 2022-2025, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała Nr XXXII/188/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/170/2022 Rady Gminy Budziszewice 

z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na lata 2022-2025 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

PUNKT 6 

INFORMACJA DOTYCZĄCA ZAKRESU UMORZONYCH ZALEGŁOŚCI ORAZ ODROCZENIA 

TERMINU SPŁATY CAŁOŚCI LUB CZĘŚCI NALEŻNOŚCI ALBO ROZŁOŻENIA PŁATNOŚCI 

CAŁOŚCI LUB CZĘŚCI NALEŻNOŚCI NA RATY ZA ROK 2021, UDZIELONYCH W TRYBIE 

OKREŚLONYM UCHWAŁĄ NR VII/35/07 RADY GMINY BUDZISZEWICE Z DNIA 28 CZERWCA 

2007 ROKU (TJ. NALEŻNOŚCI DO KTÓRYCH NIE MA ZASTOSOWANIA ORDYNACJA 

PODATKOWA) 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – poinformowała, że 2021 roku Wójt Gminy Budziszewice nie 

stosował żadnych ulg na podstawie w/w uchwały. 

Natomiast Dyrektor szkoły Podstawowej w Budziszewicach dokonał umorzenia należności z tytułu 

najmu w kwocie 300,00zł. 

 

PUNKT 7 

              OCENA ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej sporządzana jest corocznie na mocy przepisów ustawy o pomocy 

społecznej w oparciu o analizę lokalne sytuacji społeczno-demograficznej. 

Przedmiotowy dokument Radni otrzymali do wglądu. 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że Gminny Ośrodek pracuje w okrojonym składzie. 

Nadmienił, że świadczenia 500+ przejął ZUS. Niemniej doszły nowe zadania związane z wypłatą 

dodatków osłonowych czy opaskami dla seniorów. Jest szereg zadań związanych ze sprawami 

społecznymi. 

Dodał, że w mniejszym składzie już się nie da pracować. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 8 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIEDZY SESJAMI 

 

Wójt – Marian Holak – podziękował za udzielenie absolutorium i wotum zaufania. Następnie 

powiedział, że: 

- złożyliśmy wniosek o dofinansowanie gospodarki wodno-ściekowej w Gminie. Planujemy 

przebudowę hydroforni w Mierznie i połączenie wodociągów; 

- 10 czerwca podpisaliśmy umowę na modernizację dróg. Dofinansowanie wynosi przeszło 10 

milionów; 

- otrzymaliśmy kolejne dofinansowanie na budynek szkoły i kolejne drogi – teraz od strony Rękawca; 

- podejmujemy działania aby usprawniać funkcjonowanie. Powstanie drugi maszt telefonii 

komórkowej. Budujemy rynek – teren nie nasz, ale poprawimy znacznie wizerunek w centrum 

miejscowości; 
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- odbyła się uroczystość wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie. Otrzymało je 13 par; 

- 3 lipca odbędzie się piknik dla najmłodszych; 

- mamy gwiazdę na dożynki. Wystąpi MIŁYPAN. 

 

PUNKT 9 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI  

 

Prezes OSP Budziszewice – Roman Zieliński – podziękował za zakup nowego wozu ratowniczo-

gaśniczego. Dodał, że nie było to łatwe zadanie, bo 250.000,00zł to duża kwota. Następnie 

wyposażenie. Kolejne 190.000,00zł. Wspólnymi siłami, dzięki dobrej współpracy  udało się. 

Za co jeszcze raz podziękował.  

Nadmienił, że do OSP Budziszewice wstąpiło ostatnio 14 młodych osób. Osoby te szkolone są we 

własnym zakresie, sukcesywnie, przy pomocy naszych strażaków i byłych strażaków, którzy teraz sa 

oficerami PSP. 

Na zakończenie życzył dalszej zgodnej pracy na rzecz naszego społeczeństwa. 

 

PUNKT 10 

               SPRAWY RÓŻNE 

 

Radny – Władysław Pawelec – zapytał czy będzie kupowana masa asfaltowa w workach. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że tak. 

Radny – Władysław Pawelec – powiedział, że w kierunku Antolina sa dziury i trzeba je załatać. 

Sołtys – Ewa Kućmin – poprosiła aby wyciąć gałęzie przy wyjeździe z Teodorowa. 

 

PUNKT  11 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXXII sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 

 

 

 

 

 


